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Eventuele toelichting7 antwoorden

Onbekend gezichten/ wisselingen
Weinig duidelijkheid over wel of niet naar binnen mogen als ouder. Bij de een mag het wel, de
ander niet. Soms sta je te lang buiten ongezien te wachten terwijl anderen dan zomaar wel naar
binnen lopen.
Ouders mogen al weer een geruime tijd de locaties betreden na corona. Dit is aangegeven in de
nieuwsbrief
Nu wel weer, slecht gevoel gehad bij Jim.
Erg fijne betrokken begeleiders, met goed beeld van wat mijn kinderen nodig hebben. Kinderen
voelen zich thuis (groot compliment). Daarnaast flexibel en denken mee, ook de mogelijkheid tot
wegbrengen naar sport en avondeten is top. Ik vind het een pre dat jullie meerdere mannelijke
medewerkers hebben; als rolmodel voor jongens.
Wisselt per persoon
Betrokken en fijn personeel met oog voor de kinderen
De een wat meer dan de ander



Is er informatie die u mist tijdens de overdracht?24 antwoorden

Nee
Weinig tot geen overdracht, anders dan hoi en doei
Vaak is er geen overdracht. Iedereen is druk en kind is ook groot genoeg om alles zelf te pakken
en dan mis je soms net een medewerker
Niets. Complimenten voor de fijne samenwerking!
Als ik er naar vraag krijg ik een overdracht. Meestal hoor ik van de jongens hoe en wat. Als ik het
nodig vind kan ik er altijd op terug komen.
Nee, is prima dat er nu alleen overdracht is indien noodzakelijk
Soms is er geen overdracht (met name bij de oudste), maar ga er vanuit dat dit wel gebeurt indien
nodig.
Vooral bij de sport na een vakantiedag krijg ik maar beperkt mee hoe het is gegaan. Laatste tijd
vaker berichten over opstootjes oid maar daar lijkt de toezicht beperkt te zijn
Goed dat dit aangegeven wordt. We zullen hier extra aandacht aan besteden.
Er is heel weinig overdracht. Soms neem ik de kinderen mee zonder dat ik iemand zie of spreek.
Dit kan nooit de bedoeling zijn. We zullen hier extra op letten.
Nee, er is overdracht indien nodig. Geen bericht is goed bericht
Ik ga er vanuit dat belangrijke informatie altijd gedeeld wordt. Hoe ouder je kind wordt hoe minder
overdracht er is en dat is prima.
Nee hoor
Finn zit bij voetbal SNO en wordt bij de voetbaltraining gebracht. Er is dan geen overdracht naar
ouders. Is er een manier te vinden dat er dan toch een kort bericht komt dat alles goed is gegaan
of bevestiging dat hij bij de voetbal is?
We zijn aan het kijken naar een ouderportaal om berichten etc in te kunnen plaatsen.
Ik krijg geen info, maar mis het ook niet.
Ik krijg helemaal geen info (maar dat is meestal ook niet nodig, denk ik)
Soms zijn jullie druk aan het sporten met de kids dus dan is er minder tijd - logisch en kinderen
gaan voor. Als ik niets hoor ga ik ervan uit dat alles goed is gegaan

Ik hoor nooit iets van een overdracht
Dat is niet de visie van SNO. We gaan hier extra op letten
Nvt



Er is geen overdracht. Dat tijdig niet erg. Ga er vanuit dat als er iets is er contact wordt
opgenomen.
Ik ben zelf degene die eigenlijk altijd even naar de leiding loopt en wat vragen stelt.
Soms is er helemaal geen overdracht, ik moet er echt zelf naar vragen
Dat is niet de visie van SNO. Dit is intern besproken en we gaan hier extra op letten.

Eventuele toelichting14 antwoorden

Het is mij niet altijd duidelijk wel nummer ik moet hebben voor bv het ruilen van een dag. Kan ook
aan mij liggen😁
Telefoonnummers van de betreffende locaties staan op onze site www.snowoudenberg.nl Het
algemene nummer 06-33089980 kan voor alle groepen gebruikt worden.
Contact via app gaat snel en is prettig. Ook per mail gaat dat goed.
Ik heb geen zorgen over de begeleiding, maar ik denk dat met name de communicatie over de
mail beter zou kunnen. De keren dat ik contact heb gehad vond ik dat er laat antwoord kwam of
dat er een herinneringsmail gestuurd moest worden. Afmelden via de telefoon gaat wel goed.
Ook dit is internt besproken en zal extra aandacht aan besteed worden om dit te voorkomen of iig
sneller op te pakken.
Een overdracht kan ook zijn dat ze een goede dag hebben gehad. Hoeft niet lang te zijn.
Hallo/Gedag zeggen vind ik belangrijk.
Snelle reactie op mails

http://www.snowoudenberg.nl


Jullie zijn super goed bereikbaar en geven snel reactie en denken mee met ruilen etc
We hebben nog nooit geruild.
Een bericht sturen en alles is geregeld.
Soms wordt er niet of erg laat op appjes gereageerd en is het onduidelijk op welk nummer ik het
beste kan melden dat ze juist en of niet komen
We gaan hier extra op letten dat er sneller gereageerd wordt op app en mail. Het algemene
nummer kan voor alle groepen gebruikt worden 0633089980. De telefoonnummers per groep
staan op onze site
Voor ruildagen of extra dagen moet je er vaak nog een keer achteraan
Slordig. We gaan dit oppakken.
Waren niet bekend met het werken met de nieuwsbrief voor opgave actiteiten etc.
Via een app zou het afmelden/aanmelden/ruilen wel handiger zijn
Net als het ouderportaal zijn we dit aan het bekijken.
Het zou prettig zijn als de bso eerder bereikbaar is, dan pas vanaf 14.15 uur
We zijn op maandag, dinsdag en donderdag vanaf 09.30 bereikbaar en op woensdag en vrijdag
vanaf 11 uur.
Ik mis iets waar ik mijn Kids last minute voor de vso kan afmelden.
Afmelden voor VSO kan op het algemene nummer 0633089980
Ik vind dat alle ouders bij het ophalen aangesproken kunnen worden. Desnoods make de pmers
een verdeling wie welke ouder aanspreekt. Dit hoeft maar heel kort. Laat weten/ horen dat je een
kind evht heb gezien
Eens. Dat is ook de insteek van de kind/coach verdeling. We gaan hier extra aandacht aan
besteden.



Is er een onderwerp waar u meer/vaker informatie over zou willen hebben?9 antwoorden

Het valt mij op dat er soms informatie via sociale media wordt verspreid die ik liever via whatsapp
(of een ouderportaal) had willen krijgen. Bijvoorbeeld het meenemen van Nerf-pistolen of het
meenemen van zwemkleding + handdoek. Als je dan net niet op Facebook heb gekeken, dan mis
je deze info. Dan liever een whatsapp naar de groep ouders van de desbetreffende dag. Of via een
ouderportaal waarin alle informatie gebundeld is.
Goede opmerking. We zijn overgestapt met info delen via wattsapp en nieuwsbrief en zijn aan het
kijken naar de mogelijkheden voor een ouderportaal.
Vakantieplanning is niet altijd up to date. Is misschien fijn om via de mail te krijgen
Dit is in overleg met de OC een bewuste keuze geweest om deze niet meer voor de vakantie rond
te sturen. Dit omdat er veel geruild werd op basis van activiteiten en dit de planning nog meer
verstoorde. Hij wordt wel de vrijdag voor de start van de vakanties op de site geplaatst
Zie eerdere antwoord. Als je je hebt aangemeld voor de nieuwsbrief, dan heb ik wel het idee dat
alle informatie binnen komt. Wat ik in de vorige mail bedoelde gaat meer over individuele vragen.
Nee hoor
Soms hoor ik bij de overdracht niet dat er iets is voorgevallen, maar van mijn kind wel
(bijvoorbeeld pestgedrag/grote kinderen die vervelend doen tegen mijn kind). Als ik dit dat later



bespreek is het ook vaak zo dat jullie dit niet gezien hebben. Daardoor heb ik het beeld dat er veel
buiten jullie zicht gebeurt en dat geeft niet altijd een lekker gevoel.
Dat kan nooit de bedoelin zijn en past ook niet binnen de visie van SNO. We gaan dit intern
bespreken en oppakken.
Planning van activiteiten zou wel leuk zijn.
Nee
Communicatie. We krijgen niet tot nauwelijks bericht digitaal
Is er wel aangemeld voor de nieuwsbrief? Ouders moeten dit zelf doen op onze website. Het is
voor ons niet toegestaan om mailadressen van ouders zelf in te voeren voor de nieuwsbrief.
vakantieplanning



Misschien als mijn dochter ook op specialisatie zit dat ik dan wel bij de oudercommissie wil
aansluiten als er tekort is
Voor nu zou ik niet in de oudercommissie willen. Mogelijk in de toekomst wel.
Ik zit al in de oudercommissie
Ik denk door een logischere opzet/uitbreiding van de website en/of nieuwsbrief dat een deel van
bovenstaande informatie al beter bereikbaar kan worden gemaakt.
Goede tip. We gaan de website ook weer een update geven en nemen dit zeker mee
over onderwerpen van belang notulen alleen wanneer het van belang is voor ouders!
Onze zoon zal volgend jaar niet meer naar SNO gaan
Ik zit al in de oc
Toen we hier net kwamen wonen heb ik aangegeven deel te willen nemen aan de
oudercommissie. toen werd aangegeven dat dit niet nodig was. Verder is er weinig informatie
over de oudercommissie te vinden. Inmiddels heb ik geen behoefte meer om aan de
oudercommissie deel te nemen omdat ik dit al voor school en de tennisvereniging doe.
Gaan we meenenem in onze website update





De ene vakantie worden er heel veel leuke dingen gedaan en de andere vakantie eigenlijk niks.
Maar begrijp dat dat ook te maken heeft met drukte
We zijn inderdaad afhankelijk van de aantallen die aangemeld zijn. Neemt niet weg dat we ook
voldoende leuke, uitdagende activiteiten in de drukke vakanties willen organiseren. Dit zal dan wel
meer op locatie van SNO of in de buurt zijn ivm vervoer.
Ons kind geeft aan dat hij graag meer zou willen freerunnen, judoën, bmx, mountainbiken, etc.
Dit nemen we mee in de sportplanning voor komend jaar.
Mijn kind is 4 en niet echt bezig met het kiezen van een sport. Wel zit hij op zwemles en vindt hij
het sporten wel heel leuk.
Zeker in vakanties lukt het niet altijd om de activiteiten die gepland waren te volgen. Terwijl dit
soms helpt om te motiveren/activeren om te gaan.
We proberen alle geplande activiteiten door te laten gaan. Soms gooit het weer roet in het eten of
de groepsgrote staat de geplande activiteit niet toe.
Na zwemles gaat hij een sport kiezen
Tim is nog jong. Sporten komt na het zwemlessen als hij 5 is.
Petje af voor alle activiteiten die jullie doen, zeker ook in de vakantie! Je moet het iedere keer
maar bedenken







Eventuele opmerkingen/ toevoegingen op bovenstaande antwoorden11 antwoorden

Parkeerplaatst is ver weg. Bij haast is het gewoon net te ver
Is een bekend probleem. Bij slecht weer is dit ook geen pretje. Voordeel is wel dat het hele terrein
is afgesloten van verkeer en kinderen dus niet zomaar een drukke weg op kunnen.
De hekken rondom het sportveld staan soms open. Hierachter is een sloot. We hebben al een
aantal keren gemeld dat het hek open stond, toen we onze kinderen kwamen ophalen. Ook
hebben we toen daar jonge kinderen, zonder diploma, weggestuurd. Doodeng met die sloot. Dit
had dan te maken met leden van de voetbalvereniging die dat hek hebben open gemaakt om de
ballen te pakken. Maar ik ben van mening dat het aan SNO is om vóór de komst van de kinderen
de hekken na te lopen en te controleren. Ik vind dat een gevaarlijke situatie.
Goede opmerking. Inmiddels is het omgedraaid en zijn de hekken dicht en kunnen ze open als er
een bal gepakt kan worden. Blijft wel een taak om ze te controleren of ze ook daadwerkelijk weer
dicht zijn gedaan.
Zo hebben wij t de afgelopen jaren ervaren, ga ervanuit dat dit ondanks de tariefstijging ook
aankomend jaar zo blijft
Omdat ik alleen de locatie sno junior goed ken, kan ik enkel daar iets over zeggen. Vandaar de 3en
bij overige antwoorden.
Veiligheid. Er komen ook kinderen die niet bij de SNO zitten op het voetbalveld. Is hier ook
controle op mbt tot de eigen kinderen van de SNO?
Kinderen buiten SNO om mogen alleen via het fietsenhok naar het kunstgrasveld en dus ook niet
de kantine, speeltuin, pannakooi, grasveld etc. gebruiken. Hier is toezicht op.
Locatie griftschool en sportpark komt Tim niet. Kan ik dus niet beoordelen.

zou bij de abonnementen graag de optie zien dat je bijv. tot half 6 kan betalen i.p.v. half 7.
Hier is destijds naar gekeken maar dat had een negatieve invloed op onze uurtarieven.
Meestal halen wij de kinderen om 5 uur al op, je betaalt dan voor 2 kinderen 2 x in de week 6 uur
(30 uur per maand) die je niet afneemt.
Zie bovenstaande antwoord
Zoals ik al eerder heb aangegeven… Het is echt zeldzaam dat je zo’n mooi, sterk team hebt en
zo’n toffe BSO runt met z’n alle. Jullie steken met kop en schouders er bovenuit! Wij zijn dan ook
heel wijs met jullie en het is een cadeautje dat Kay bij jullie op de BSO zit. Thanks weer voor alle
goede zorgen van het afgelopen jaar!

Ik kan niet oordelen over de locaties waar wij niet komen. Sportpark de grift is eigenlijk
waardeloos qua ligging, maar daar kunnen jullie niets aan doen. Parkeerplaats is ver weg. Vind
het best een groot gebied. Heb soms het idee dat je niet precies weet waar kinderen zijn (hebben
we meer dan eens meegemaakt bij het ophalen van een van onze kids). Fijn dat de kleinere
kinderen apart zitten van de grotere kinderen. Ziet er ook een stuk overzichtelijker uit.
je moet de locaties waar we niet gebruik van maken beoordelen. Dat is eigenlijk niet mogelijk,
vandaar 3 (maar misschien niet meenemen in de eindresultaten)
De kinderen van SNO Sport mogen niet het hele sportpark gebruiken. Alleen de velden en
pannakooien en speeltuintjes om de kantine zijn voor gebruik. Zodra de kinderen naar het grote
kunstgrasveld willen, gaat er een begeleider mee.  We hebben er begrip voor dat het voor ouders
best ver lopen is vanaf de parkeerplaats en zeker wanneer het slecht weer is of er nog een kleiner
broertje/zusje in de auto zit. Voordeel is wel dat het een volledig afgsloten terrein is zonder
drukke weg oid.



Gemiddelde cijfer van de kinderen: 8,1


